



**MALAYSIA**

**PEKELILING AM BIL. 1 TAHUN 2007**

**PEKELILING ARAHAN KESELAMATAN  
TERHADAP DOKUMEN GEOSPATIAL  
TERPERINGKAT**



KETUA SETIAUSAHA NEGARA,  
MALAYSIA,  
*Jabatan Perdana Menteri,*  
*Aras 4 Timur, Blok A, Bangunan Perdana Putra,*  
*Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan,*  
*62502 Putrajaya.*

*Talefon :* 88881480  
88883381  
*Fax:* 88883382

---

Rujukan Kami: KPKK (S) 200/92 Klt. 5 ( 4 )

Tarikh : 23 Mei 2007

Semua Ketua Setiausaha Kementerian

Semua Ketua Jabatan Persekutuan

Semua Y.B. Setiausaha Kerajaan Negeri

Semua Ketua Pengurusan Badan Berkanun Persekutuan

Semua Ketua Pengurusan Pihak Berkuasa Tempatan

Semua Sektor Swasta Berkaitan

-----  
**PEKELILING AM BIL. 1 TAHUN 2007**  
-----

**PEKELILING ARAHAN KESELAMATAN TERHADAP DOKUMEN**

**GEOSPATIAL TERPERINGKAT**

**TUJUAN**

Pekeliling ini bertujuan untuk makluman dan tindakan Ketua-Ketua Jabatan Persekutuan, Negeri, Badan-Badan Berkanun dan Sektor Swasta Berkaitan kepada arahan keselamatan, kawalan dan penyenggaraan maklumat-maklumat ukur dan

geografi yang baru sebagaimana yang terkandung dalam Pekeliling Arahan Keselamatan Terhadap Dokumen Geospasial Terperingkat.

## **LATAR BELAKANG**

2. Kemajuan pesat dalam bidang teknologi maklumat dan komunikasi (ICT) mengakibatkan dokumen rahsia rasmi dan perkara terperingkat Kerajaan, semakin tercabar untuk dikawal dan dilindungi daripada dimiliki dan diperoleh oleh pihak-pihak yang tidak sepatut menerimanya. Dengan itu satu pekeling arahan keselamatan yang baru perlu diwujudkan bagi menangani masalah tersebut dan ia dikenali sebagai Pekeling Arahan Keselamatan Terhadap Dokumen Geospasial Terperingkat.

3. Pekeling Arahan Keselamatan ini mengandungi peraturan-peraturan dan sistem-sistem yang lengkap untuk dilaksanakan di setiap Kementerian, Jabatan, Agensi Kerajaan dan Sektor Swasta Berkaitan di peringkat Persekutuan dan Negeri. Ia menggantikan Surat Pekeling Am Bil. 8 Tahun 1990 bil. PM(S) 10034 Jld.5 bertarikh 30 November 1990. Pekeling tersebut menerangkan tentang peranan dan tanggungjawab setiap pihak berkaitan Keselamatan Perlindungan ke atas dokumen geospasial terperingkat dalam Kementerian, Jabatan, Agensi Kerajaan dan Sektor Swasta Berkaitan.

4. Arahan ini menetapkan darjah-darjah keselamatan, tatacara kawalan dan penyelenggaraan dokumen geospasial terperingkat yang seragam mengikut prinsip-

prinsip tertentu untuk dilaksanakan oleh semua Jabatan Kerajaan dan Sektor Swasta Berkaitan bagi mengawal dokumen rahsia rasmi Negara dengan berkesan. Setiap pihak yang di amanah dan dipertanggungjawabkan berkaitan dengan dokumen geospasial terperingkat dikehendaki mematuhi peruntukan-peruntukan yang terkandung di dalam Arahan ini.

## **PEMAKAIAN**

5. Ketua-Ketua Jabatan dan Ketua-Ketua Pejabat Sektor Swasta Berkaitan adalah bertanggungjawab memastikan bahawa peruntukan-peruntukan dalam Arahan ini difahami dan dipatuhi oleh semua pihak, di Jabatan dan Pejabat Sektor Swasta Berkaitan masing-masing dalam menguruskan dokumen rahsia rasmi dan perkara terperingkat Kerajaan. Alasan “Tidak Mengetahui” atau “Tidak Memahami” Arahan ini tidak akan diterima sebagai alasan untuk tidak mematuhi atau dijadikan sebab sekiranya berlakunya pelanggaran Keselamatan Perlindungan. Ketua-Ketua Jabatan dan Ketua-Ketua Pejabat Sektor Swasta Berkaitan dikehendaki mengambil tindakan yang tegas terhadap segala pelanggaran Keselamatan Perlindungan yang berlaku di Jabatan dan pejabat masing-masing, mengikut peruntukan-peruntukan Akta Rahsia Rasmi 1972 (AKTA 88) atau tindakan tatatertib mengikut Bab D Peraturan-Peraturan Pegawai Awam (Kelakuan Dan Tatatertib) 1993.

## **TARIKH KUAT KUASA**

6. Pekeliling Am ini adalah berkuat kuasa mulai daripada tarikh ia dikeluarkan.

## **PEMBATALAN**

7. Dengan berkuat kuasanya Pekeliling Am ini, Pekeliling Am Bil. 8 Tahun 1990 bertarikh 30 November 1990 yang bertajuk Buku Arahan Keselamatan, Kawalan Serta Penyenggaraan Maklumat-Maklumat Ukur Dan Geografi Yang Antara Lainnya Merangkumi Peta-Peta Rasmi Dan Citraan Penderiaan Jauh adalah dibatalkan.

## **Am**

8. Ketua Pegawai Keselamatan Kerajaan Malaysia adalah menjadi Kuasa Pusat untuk mengedarkan dan mengawal Pekeliling Arahan Keselamatan Terhadap Dokumen Geospasial Terperingkat serta juga mengeluarkan arahan-arahan tambahan dan memberi tafsiran bagi mana-mana peruntukan yang terkandung di dalamnya. Ketua Pegawai Keselamatan Kerajaan Malaysia bolehlah dihubungi untuk mendapatkan Pekeliling Arahan Keselamatan ini di alamat seperti berikut:-

Ketua Pegawai Keselamatan Kerajaan Malaysia  
Pejabat Ketua Pegawai Keselamatan Kerajaan Malaysia  
Jabatan Perdana Menteri  
Aras 1 dan 2, Blok B7  
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan  
62502 PUTRAJAYA

Nombor telefon : 03-8888 1957 dan 03-8888 1234  
Nombor faksimile : 03-8888 3258  
Laman Web : [www.cgso.jpm.my](http://www.cgso.jpm.my)

**“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”**



**( TAN SRI MOHD SIDEK BIN HAJI HASSAN )**

This document was created with Win2PDF available at <http://www.win2pdf.com>.  
The unregistered version of Win2PDF is for evaluation or non-commercial use only.  
This page will not be added after purchasing Win2PDF.